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واردات محصولات تراريخته درحد شايعه 
عضو هئيت رئيسه ارگانيک با اشاره به 
آخرين وضعيت واردات انبوه محصولات 
کش��اورزي دس��تکاري شده از فرانسه 
اظه��ار داش��ت: واردات محص��ولات 
تراريخته کش��اورزي از فرانسه صحت 
ندارد، چراکه طي سال هاي اخير توليد 

محصولات دستکاري شده در اين کشور ممنوع اعلام شده است. آزاد 
عمران��ي در گفتگو با باش��گاه خبرن��گاران، افزود: با توجه به ممنوعيت 
کشت محصولات کشاورزي در فرانسه، تنها ممکن است بذور ژنتيکي 
از اين کشور وارد شود.عمراني در پاسخ به اين که صادرات محصولات 
ارگانيک در ازاي واردات محصولات تراريخته از فرانس��ه جاي تعجب 
اس��ت، بيان کرد: فرانس��وي ها خواس��تار محصولات ارگانيک ايران به 
وي��ژه ان��ار، پس��ته و زعفران هس��تند از اين رو تج��ار ايراني پس از اخذ 
گواهي صادراتي برنامه هاي مختلفي را بدين منظور در دستور کار خود 
قرار دادند.عضو هئيت رئيسه ارگانيک واردات محصولات تراريخته را 
تهديدي براي کشور دانست و اظهار کرد: کشت محصولات ترايخته 
در کشور ما بايد محدود شود به طوريکه تنها محققان با استفاده از علم 
روز دنيا تنها در صدد صادرات اين بذور باشند.وي ادامه داد: از آنجا که 
توليد محصولات تراريخته بي توجهي به کش��اورزي ارگانيک را در بر 

دارد، از اين رو نيازي به توليد اين محصول نيست.

اهميت سايت اتاق بازاريابي ايران 
رئيس س��ابق اتاق اصناف ايران گفت: س��ايت اتاق بازاريابي ايران پلي 
براي محصولات توليد کنندگان به خريداران است.قاسم نوده فراهاني 
درگفتگو با تسنيم، درپاسخ به اين که سايت اتاق بازاريابي ايران در شرايط 
فعلي اقتصادي کشور چقدر تاثيرگذار است، اظهار داشت: درحال حاضر 
اقتصاد کشور در رکود به سر مي برد که اميدواريم اين وضعيت به روال 
عادي برگردد و اقتصاد از رکود خارج شود.وي ادامه داد: توليدکنندگان و 
اصناف بايد هزينه معرفي کالاهايشان در سايت هاي بازاريابي بپردازند.
رئيس س��ابق اتاق اصناف ايران گفت: در همه کش��ورها س��ايت هاي 
بازاريابي براس��اس نظر س��نجي از مردم و اصناف طراحي مي ش��وند.

نوده فراهاني تاکيد کرد: ايجاد س��ايت بازاريابي اتاق ايران، راهکاري 
مناسب براي معرفي محصولات توليدکنندگان و اصناف به مردم است و 
حتي باعث کاهش هزينه هاي مردم مي شود.وي درمورد همکاري اتاق 
اصناف با سايت اتاق بازاريابي ايران تصريح کرد: اتاق اصناف مي تواند 

در اين سايت در حوزه اصناف و تجار فعاليت کند.

تخم مرغ همچنان بر مدار گراني 
رئيس هيات مديره اتحاديه مرغ تخم گذار اس��تان تهران با اش��اره به 
آخرين وضعيت بازار تخم مرغ گفت: در حال حاضر تخم مرغ شانه اي 
11 هزار و 300 تومان به طور عمده تحويل غرفه هاي ميادين ميوه و 
تره بار مي ش��ود که درنهايت با قيمت 11 هزار و 900 تومان به دس��ت 
مصرف کننده مي رسد.ناصر نبي پور در گفتگو با باشگاه خبرنگاران با 
اش��اره به نوس��انات بي رويه قيمت درب مغازه هاي س��طح شهر افزود: 
اتحاديه در مقابل مغازه ها مسئوليتي ندارد چرا که دستگاه هاي مربوطه 
بايد براين امر نظارت کافي را داشته باشند تا توزان قيمت در بازار از بين 
نرود.نبي پور ادامه داد: نرخ تخم مرغ در مغازه هاي سطح شهربه دنبال 
سودجويي مغازه داران افزايش قابل توجهي نسبت به درب مرغداري 

داشته که اين امر مربوط به ديروز و امروز نيست.

پيشخوان

اصناف و کشاورزی
معاون وزير جهاد کش��اورزي و رئيس س��ازمان ش��يلات ايران 
گفت: صادرات آبزيان از 260 ميليون دلار در سال 91 به 412 

ميليون دلار در پايان سال 95 رسيد.
به گزارش ايرنا، حسن صالحي روز دوشنبه در جمع خبرنگاران 
در محل ماهي سراي کرج، با تبريک روز خبرنگار، افزود: صيد 
ماهي از 500 هزار تن در س��ال 91 به 610 هزار تن در س��ال 
95 افزايش يافت. وي اظهار داش��ت: همچنين آبزي پروري از 
238 ه��زار ت��ن ب��ه 470 هزار تن افزاي��ش يافت که در مجموع 
از 830 ه��زار ت��ن ب��ه يک ميليون و 70 ه��زار تن افزايش توليد 
آبزيان در کش��ور رس��يديم. صالحي اضافه کرد: همچنين تعداد 
ش��اغلين از حدود 200 هزار نفر به 220 هزار نفر افزايش يافت 
و در مصرف س��رانه مصرف آبزيان از 7و نيم کيلو گرم به 10.6 
کيلوگرم رس��يديم، اين در حالي اس��ت که اين عدد در دنيا 20 
کيلوگرم است که بايد اقدامات لازم براي افزايش اين سرانه را 
در خانواده ها داش��ته باش��يم. وي گفت: براساس برنامه سال 96 
ميزان توليد ش��يلات بايد به يک ميليون و 100 هزار تن برس��د 
که بيش از 54 درصد آن متعلق به صيد و نزديک به 46 درصد 
به آبزي پروري تعلق دارد. صالحي ادامه داد: در بخش ماهيان 
گرماب��ي و ميگ��و نگراني از لح��اظ توليد وجود ندارد و در بخش 
آبزي پروري نيز زيرساخت ها تامين شده است. معاون وزير جهاد 
کشاورزي افزود: روند افزايشي صادرات به روسيه را طي مي کنيم 
و در سال گذشته صادرات قزل آلا را با بيش از 300 درصد رشد 

روبرو شديم که بيشتر به روسيه فدرال صادر شد.
وي بي��ان ک��رد: ص��ادرات ماهي ت��ازه و ماهي قزل آلاي زنده و 

همچنين ميگو و کنسرو ماهي نرا يز در برنامه داريم.
صالحي اظهار داشت: در آينده در منطقه ويژه اقتصادي پيام در 
البرز در پي مذاکرات با مديرعامل اين منطقه با حمايت استاندار 
البرز پايانه صادراتي ماهيان را خواهيم داشت تا از اين ظرفيت 
براي صادرات محصولات آبزيان و ديگر محصولات کشاورزي 

اس��تفاده کني��م. وي گفت: ه��دف 480 ميليون دلاري را براي 
صادرات آبزيان به کل دنيا هدف گذاري کرده ايم.

رئيس شيلات کشور يادآور شد: 2 نمايشگاه در روسيه را داريم که 
تجار ما شرکت مي کنند و همچنين دومين نمايشگاه بين المللي 
شيلات و آبزيان در آبان ماه در تهران که با حضور شرکت هاي 
روسي برگزار مي شود. صالحي بيان داشت: براي اولين بار يکي 
از برنامه هاي توسعه شيلات در سند برنامه ششم توسعه که در 
مجلس ش��وراي اس��لامي مصوب شده ، موضوع پرورش ماهي 
در قفس مطرح ش��ده که در اين س��ال ها زيرس��اخت هاي لازم 
در کش��ور فراهم ش��ده اس��ت و از دو سال پيش تا کنون همه ي 

تجهيزات مورد نياز از خارج از کشور وارد شده است. وي گفت: 
س��ال گذش��ته توليد لوله که 85 درصد اس��تقرار قفس را دارد در 
استان البرز توليد مي شود و توليد تور آن را نيز جهاد دانشگاهي 
اميرکبير انجام مي دهد و به زودي توليد آغاز مي ش��ود و توليد 
قايق هاي آن نيز در حال انجام است. معاون وزير جهاد کشاورزي 
تصريح کرد: براي سال پاياني برنامه ششم 200 هزار تن توليد 
ماه��ي در قف��س را هدف گذاري کرده ايم و مطالعات جامعي در 
اين خصوص انجام شده و مطالعات نروژي ها در اين خصوص 
نيز به پايان رس��يده و مطالعات براي اس��تقرار اين قفس ها نيز 
رو به پايان است. وي افزود: بيش از 30 تا 35 هزار تن ظرفيت 

توليد در کش��ور يا در دريا اس��تقرار يافته و يا در س��احل در حال 
جمع بندي براي استقرار در دريا است.

معاون وزير جهاد کش��اورزي اظهار داش��ت: در خصوص توليد 
ماهي تيلاپيا در شهرستان بافق استان يزد اقدامات اوليه انجام 
شده و توليدات اوليه در حال ورود به بازار است و اميدواريم نتايج 
اين پايلوت که زير نظر محيط زيست و شيلات است خوب باشد. 
وي ادامه داد: اکنون 140 کش��ور دنيا اقدام به توليد اين ماهي 
مي کنند و تست ماهي تيلاپيا و کيفيت اين ماهي در يزد هزاران 
بار بهتر از ماهي تيلاپياي وارداتي است و از سال گذشته دستور 
کاهش ورود واردات اين ماهي را داشته ايم و امسال ممنوعيت 
واردات را نيز آغاز کرده ايم تا توليدات داخلي آن جاي خود را در 
بازار پيدا کند. معاون وزير جهاد کش��اورزي ادامه داد: در بخش 
ماهيان زينتي يک بستر خوبي در کشور دارد که صادرات خوبي 
نيز دارد به طوري که در سال گذشته 2.5 ميليون د لار صادرات 
اين ماهيان را داش��تيم که س��ال به س��ال در حال افزايش است. 
وي گفت: سال گذشته 2 شهرک ماهيان زينتي در کشور ايجاد 
شد که هم تکثير، توليد و امکانات بازديد براي مردم دارد و هم 
جايي براي فعاليت فارغ التحصيلان شيلاتي است بويژه براي 
بانوان که در راوند کاشان از سال گذشته آغاز شد. صالحي ادامه 
داد: در پرورش زالو که در طب س��نتي کش��ور و هم شرکت هاي 
داروس��ازي خارجي متقاضي آن هس��تند اکنون در ابتداي کار 
هس��تيم و بايد دقت لازم را داش��ته باش��يم. وي گفت: يکي از 
گونه هاي مهم آبزيان ماهيان خاوياري است که در حال توسعه 
آن هس��تيم و اکنون بيش از 80 مزرعه پرورش اين ماهيان در 
کشور وجود دارد. رئيس سازمان شيلات افزود: همچنين هفته 
گذشته فاز اول مزرعه 150 هکتاري پرورش ماهيان خاوياري 
در دزفول افتتاح ش��د و در اس��تان هاي ديگر نيز در حال توس��عه 
اس��ت که در اس��تان هاي شمالي هدف اول، توسعه پرورش اين 

ماهيان است تا وارد سفره مردم ايران شود.

رئيس سازمان شيلات ايران خبرداد؛

صادرات 412 ميليون دلاري آبزيان

همايش فصلي مديران بيمه دي برگزار شد
هماي��ش فصلي مديران ش��رکت بيمه 
دي ب��ا حض��ور مديرعام��ل، معاوني��ن، 
مدي��ران س��تاد و ش��عب و ب��ا محوريت 
هماهنگ��ي و حماي��ت از جاري س��ازي 
برنامه ها و سياست ها به مدت دو روز در 
برگ��زار  ديزي��ن   هت��ل جهانگ��ردي 

شد.
به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط 
عمومي و امور بين الملل؛ در اين همايش دو روزه مهندس سيد مجيد بختياري مديرعامل 
ش��رکت بيمه دي با اش��اره به اينکه هر س��ازماني بايد نظم داش��ته باش��د تصريح کرد: 
خوشبختانه امروز که در خدمت شما عزيزان هستيم بيمه دي برنامه محور مي باشد و 
ش��رکت حضوري قوي در صنعت و بازار کش��ور دارد. ايش��ان داش��تن نظم و انضباط در 
تمام امور شرکت را از مؤلفه هاي موفقيت برشمرد و اظهار داشت: کارکنان و مديران 

شرکت بايستي داراي قدرت تجزيه و تحليل و اطلاعاتشان به روز باشد.
مديرعامل شرکت بيمه دي به روز بودن دانش حرفه اي را ابزار مهمي در پيشرفت شرکت 
دانس��ت و خاطرنش��ان س��اخت: مديران شرکت در همه سطوح بايد انسجام سازماني را 

سرلوحه کار خود قرار دهند و به دنبال افزايش دانش فني همکاران باشند.
وي با اش��اره به مس��ئوليت اجتماعي ش��رکت افزود: ش��رکت بيمه دي داراي روحيه 
خيرخواهانه اس��ت، در نظر داريم با توجه به اهداف اقتصاد مقاومتي، بخش��ي از بودجه 
خريد اقلام تبليغاتي ش��رکت را به س��اخت يک باب مدرس��ه درمناطق محروم کش��ور 

اختصاص دهيم.
مديرعامل شرکت بيمه دي با اشاره به خوب برگزار شدن مجمع در هفته پاياني تيرماه 
گفت: بايد رفتار کاري ما با ش��فافيت توأم باش��د، صداقت، حر فه اي گري، انس��جام 

سازماني، خلاقيت و نوآوري اساس مهم پيشرفت ما در آينده خواهد بود.
مهندس بختياري در پايان افزود: بازاريابي و تقويت شبکه فروش علاوه بر تقويت فني 
نمايندگان يکي از اهداف ش��رکت بيمه دي اس��ت که برنامه ها و راهکار هاي مختلفي 
براي آن تدوين و اجرا ش��ده اس��ت که در آينده نيز برنامه هاي خوبي براي گس��ترش 

اين بخش خواهيم داشت.
در ادامه اين همايش نيز مديران فناوري اطلاعات و شعبه الکترونيک از حوزه معاونت 
برنامه ريزي و تحول با رونمايي از سامانه هاي داشبورد مديران، سامانه CRM، استعلام 
نرخ درمان و مديريت بيمه شدگان درمان به قابليت هاي اين سامانه ها و ارتقاء سطح 
اطلاع رساني به مديران پرداخت. همچنين در حاشيه اين همايش پنل هاي بيمه عمر 

و سرمايه گذاري، وصول مطالبات و کارگروه مناقصات و ريکاوري برگزار شد.
در خاتمه اين همايش محمدرضا کش��اورز معاون فروش و توس��عه بازار و دبير اجرايي 
همايش ضمن تش��کر و قدرداني از برگزار کنندگان اين مراس��م، برگزاري همايش را 
بسيار مثبت ارزيابي کرد و با اشاره به نتايج کارگروه هاي تشکيل شده خطاب به روساي 
شعب بيان داشت: خروجي هاي اين همايش را به همکاران شعب انعکاس دهيد و آنان 

را نيز در جاري سازي برنامه ها و اهداف شرکت سهيم نماييد.
ش��ايان توجه اس��ت در حاش��يه اين مراس��م مديران س��تاد و ش��عب به همراه مهندس 
بختياري مديرعامل ش��رکت در راس��تاي مس��ئوليت اجتماعي بيمه دي به پاکس��ازي 

رودخانه ديزين از زباله اقدام نمودند.

پيام تبريک مديرعامل بيمۀ آرمان به مناسبت روز خبرنگار
عليرضا بيانيان مديرعامل ش��رکت 
بيمه آرمان در آس��تانه بزرگداش��ت 
17 مرداد روز خبرنگار، در پيامي اين 
مناس��بت را به اهالي رسانه تبريک 

گفت.
متن تبريک مدير عامل بيمه آرمان 

به اين شرح است : 
همکار فرهيخته

خبرنگاران و اصحاب رسانه به عنوان بازوان سازندۀ صنعت بيمۀ کشور، ترسيم کننده 
بهترين اتفاقات در عرصه بيمه هاي بازرگاني در سال هاي اخير بوده اند و بدون ترديد 
نقش مؤثر ايشان در عرصۀ خطير اطلاع رساني ستودني و نقد و تحليل شان راهگشاي 

مديران دلسوز براي تعميم و توسعه اين صنعت است. 
اينجانب به س��هم خود اين روز خجس��ته را به خبرنگاران عزيز و فعالان عرصۀ اطلاع 

رس��اني تبريک مي گويم و از تلاش، همراهي و اهتمام ايش��ان در آگاهي بخش��ي به 
اقش��ار مختلف جامعه و انعکاس اخبار و رويدادهاي صنعت بيمۀ کش��ور بويژه ش��رکت 

بيمۀ آرمان قدرداني و سپاسگزاري مي کنم. 
اميدوارم با تداوم همکاريها و تعاملات سازنده، شاهد ايفاي نقش موثرتر بيمۀ آرمان در 
عرصه اقتصاد و صنعت بيمۀ کش��ور و افزايش س��طح آگاهي جامعه در حوزه بيمه هاي 

بازرگاني باشيم. 
توفيق و سرافرازي شما عزيزان را از درگاه ايزد متعال مسألت مي نمايم.

عليرضا بيانيان

سلامت  محوري جايگزين درمان نگري مي شود 
ش��رکت  کارشناس��ان  و  مس��ئولان 
 بيمه کوثر س��عي دارند با ارايه بسته هاي 
تلفيق��ي درم��ان، س��لامت محوري را 

جايگزين درمان نگري کنند. 
ب��ه گ��زارش روزنامه تج��ارت به نقل از 
روابط عمومي بيمه کوثر؛ محمدحس��ين 
س��لطاني، مدير بيمه هاي درمان شرکت 
در گفت و گ��و با خبرنگار ابرار اقتصادي، 
ضمن بيان مطلب فوق، تصريح کرد: س��لامت امري اس��ت که از برايند چندين عامل 
حاصل مي شود. در حقيقت، نبايد اين موضوع را فقط به مراقبت هاي باليني و مسايل 
جس��ماني محدود دانس��ت. علم امروز هم ثابت کرده اس��ت که مسايل روحي و رواني و 
وجود فضاي آرام ذهني نقش بسيار موثري در سلامتي فرد دارد. کمبودهاي عاطفي، 
مشکلات روحي و استرس مي تواند به بيماري هاي گوناگون منجر شود. در بيمه هاي 
تلفيقي ما بنا داريم اين مجموعه عوامل را با هم در نظر بگيريم. يعني نه تنها مراقبت هاي 
جسماني و درماني را براي بيمه گذار فراهم کنيم بلکه پوشش هاي ديگري نيز ارايه دهيم 
تا با ايجاد آرامش خاطر و آسودگي خيال بتوانيم "سلامت" بيشتري را براي بيمه شده 

به ارمغان بياوريم و در نتيجه به کاهش ريسک و خسارت دست يابيم.
وي جايگزيني س��لامت محوري با درمان نگري را اقدامي اساس��ي در راس��تاي تعديل 
خس��ارت دانس��ت و افزود: اگر در بس��ته هاي بيمه اي، موضوع پيش��گيري و آموزش به 
بيمه ش��دگان را مدنظر قراردهيم و از طرفي پيگيري درمان را بعد از دريافت خدمات 
از طريق کارشناسان حامي بيمار انجام دهيم نه تنها سطح رضايت مندي بيمه شدگان 
افزايش خواهد يافت، بلکه با افزايش سطح سواد سلامت بيمه شدگان خواهيم توانست 
در راس��تاي مديريت کنترل خس��ارت   ها و جلوگيري از ابتلا به بيماري قبل از وقوع آن 

نقش موثري را ايفا کنيم.
مدير بيمه هاي درمان بيمه کوثر خبرداد: در آينده اي نه چندان دور، اين بسته هاي تلفيقي 

را با نام »اميد به زندگي« و »زندگي کيفي« آماده و به بازار عرضه خواهيم کرد.
تغيير روند از زيان دهي به سوددهي

محمدحسين سلطاني سودده شدن بيمه هاي درمان را امري سخت اما شدني دانست 
و گف��ت: در ح��ال حاض��ر برخ��ي نهادهاي مرتبط با درمان بيش از حد در تعيين ضوابط 
و اج��راي ام��ور دخيل هس��تند و همين باعث کاهش انعط��اف و جلوگيري از خلاقيت 
صنعت بيمه در اين حوزه شده است. به علاوه برخي از سياست هاي دستوري در واقع 
تحمي��ل هزينه ه��اي غيرمنصفان��ه و در نتيجه ايجاد زيان براي بيمه هاي درمان در کل 

صنعت است.
وي ياداورش��د: ح��ذف کارت درم��ان، اراي��ه خدم��ات به بيمه ش��دگان ازطريق کارت 
ملي، نصب کيوس��ک خدمات بيمه اي و صدور 24س��اعته معرفي نامه درمان، تقاضاي 
صدور بيمه نامه به صورت آنلاين از منزل، راه اندازي سامانه صدور آنلاين معرفي نامه 
درم��ان پاراکلينيک��ي در آزمايش��گاه هاي طرف قرارداد، ارايه س��رويس هاي خدمات 
دندانپزش��کي و عين��ک در مراک��ز طرف قرارداد به صورت آنلاين، راه اندازي س��امانه 
پيامک��ي 5000239587 و درياف��ت نظ��رات بيمه ش��دگان و اجراي طرح آرامش کوثر 
ويژه بازنشستگان نيروهاي مسلح ازجمله برنامه هاي تحولي شرکت در حوزه بيمه هاي 

مکمل درمان در سال هاي گذشته بوده است.
مدير بيمه هاي درمان بيمه کوثر با بيان اينکه مقابله با تقاضاهاي القايي و کاذب، انتخاب 
مناسب مراکز تشخيصي و درماني ذي صلاح و نظارت مستمر و علمي بر آن ها، کنترل 
خسارت ازطريق نظام ارجاع به مراکز طرف قرارداد و نيز الزام بيمه گذاران به استفاده از 
سهم بيمه هاي پايه در دريافت خسارت ازجمله راهکارهايي است که مي تواند به خروج 
رشته مکمل درمان از زيان دهي کمک کند، خاطرنشان کرد: اکنون برنامه هايي را براي 
افراد تحت پوشش بيمه هاي درمان به ويژه براي بيمه گذاراني که قراردادهاي طولاني 

مدت )حداقل سه ساله( با اين شرکت منعقد کنند، طراحي کرده ايم.
محمدحسين سلطاني از ارايه بسته هاي ويژه سلامت به بيمه گذاران يادشده در آينده 
نزديک خبر داد و افزود: اين بس��ته ها ش��امل چکاپ و دوره هاي آموزش��ي است چرا که 
با اين روش هم دانش بيمه اي ذي نفعان افزايش مي يابد، هم سطح سلامت و کيفيت 
زندگي شان بيشتر مي شود، هم نسبت خسارت ما کاهش خواهد يافت و مهمتر از همه، 

رضايت بيشتري در آن ها ايجاد خواهد شد.
وي کيفي س��ازي خدم��ات را از ديگ��ر برنامه هاي مديريت درمان بيمه کوثر برش��مرد 
و تصريح ک��رد: م��ا اعتق��اد داريم بايد ش��رايط به گونه اي باش��د که مش��تري به خاطر 
خدم��ات وي��ژه و رضايت بخش ش��رکت، حاضر ش��ود حتي با نرخ��ي بيش از ديگران 
 تحت پوشش شرکت بيمه کوثر قرار بگيرد و اين دور از دسترس نيست. علتش هم واضح

 است. 
موضوع درمان و خدمات مرتبط را نبايد با يک کالا مقايسه کنيم. وقتي يک محصول 
مش��خص و مش��ترک نرخ گذاري مي ش��ود، معقول اس��ت که خريدار سراغ ارزان ترين 
قيمت برود؛ ليکن در بيمه هاي درماني صدها متغير وجود دارد که جمع تمام آن ها بايد 
در نرخ گذاري موثر باشد. تعداد و سرمايه پوشش ها تنها دو مورد از اين متغيرها هستند 

و متاسفانه معيار قضاوت مشتريان نيز قرار مي گيرند. 
حال آن که نوع مراکز، تعداد مراکز، گس��تردگي جغرافيايي، رفتار با مش��تري، خدمات 
اضاف��ي، س��رعت و کيفي��ت اراي��ه خدمات و غيره نيز جزو عوام��ل موجود در عمليات 
بيمه گري اس��ت که عموما در خريد بيمه نامه از طرف مش��تري مغفول واقع مي ش��ود. 
خلاص��ه م��ا باي��د به جايگاهي دس��ت يابيم که مش��تري به خاط��ر تمايز در خدمات و 
رضاي��ت از عملک��رد ما، همراه هميش��گي ش��رکت بيمه کوثر بمان��د. همين خدمات 
 ويژه، علاوه بر ايجاد رضايت در مش��تري، باعث ارزش افزوده در پرتفو و س��وداوري 

خواهد شد.
مدي��ر بيمه ه��اي کوث��ر گفت: تمام تلاش خ��ود را به کار خواهيم گرفت تا ارايه خدمات 
بيمه اي در حوزه سلامت در شرکت بيمه کوثر بيشتر شناخته شود و در مسير برند سازي، 

تمام الزامات آن را در سال هاي آتي فراهم خواهيم کرد.
کنترل خسارت ���

محمدحس��ين س��لطاني درخصوص راهکارهاي ش��رکت درباره کنترل خسارت گفت: 
بهره مندي از ناظران تخصصي براي ارزيابي هاي ميداني، نظارت غيرحضوري ازطريق 
نرم افزار و استفاده از اپليکيشن ها براي ارزيابي مراجعان و استفاده کنندگان از خدمات و 
همچنين دريافت نظرات و پيشنهادها بيمه گذاران و به خصوص اتخاذ تمهيدات لازم 
براي نظارت بيمه شده بر خدمات دريافت شده توسط خود فرد در مرکز درماني ازجمله 

راهکارهاي شرکت براي کنترل خسارت است.
وي اف��زود: ب��ا بهره من��دي از ناظران ارش��د تخصصي خارج از مجموعه س��عي داريم، 
چک ليس��ت هاي ارزيابي عملکرد، مباحث نظارتي و س��اير موارد مربوط به اين حوزه را 

تهيه و تبيين و در نهايت بتوانيم خسارت ها را کنترل کنيم.  

بيمه "ما"
حامي اختتاميه هشتاد و چهارمين دوره دانش افزايي زبان فارسي

و  هش��تاد  اختتامي��ه  آئي��ن 
چهارمي��ن دوره دان��ش افزايي 
زبان فارس��ي با حضور صالحي 
امي��ري وزير فرهنگ و ارش��اد 
اس��لامي و به همت بنياد سعدي 
در دانش��گاه علام��ه طباطبايي 

برگزار شد.
ب��ه گ��زارش روزنامه تجارت به 
نقل از روابط عمومي بيمه "ما" ، رئيس بنياد سعدي در آئين اختتاميه هشتاد و چهارمين 
دوره دانش افزايي زبان فارس��ي، که به همت اين بنياد و با همکاري دانش��گاه علامه 
طباطباي��ي برگ��زار ش��د، اظه��ار کرد: اختلاف زبان ها در دنياي ما يک واقعيت اس��ت. 
دني��اي م��ا، دني��اي اختلاف هاي زيادي اس��ت و اين اختلاف ها باعث مي ش��ود ما هم 

حرف همديگر را نفهميم.
وي گفت: آموزش زبان ، گامي است براي تفاهم بين المللي و درک همديگر و در واقع 

گامي به سوي صلح مي باشد و زبان آموزي به سود صلح جهاني است.
وي افزود: نه ثروت، نه علم ، نه فناوري و نه اقتصاد هيچ کدام نياز بش��ر امروز نيس��ت 
بلکه نياز بشر امروز صلح است. در هر همايش جهاني و بين المللي از تروريسم صحبت 
مي شود و شما مي بينيد که در منطقه ما روزي نيست که يک خبر تأسف آور از کشته 

شدن انسانهاي بيگناه نبينيم ونشنويم.
حداد عادل خطاب به دانش��جويان خارجي که براي تحصيل زبان فارس��ي در يک ماه 
گذشته به ايران آمده اند، اظهار داشت: قدر زبان فارسي را که در اين مدت ياد گرفته ايد، 

بدانيد و بدانيد که اين براي شما يک سرمايه است. 
فارس��ي کلي��د ي��ک گن��ج اس��ت و اگ��ر آن را گ��م نکني��د و از آن اس��تفاده کنيد، گنج 
 حکمت، انديش��ه، عرفان، دين، معنويت، عش��ق، انس��انيت و محبت در اختيار شما قرار 

مي گيرد.
در ادامه س��يدرضا صالحي اميري، وزير فرهنگ و ارش��اد اس��لامي در اين مراسم گفت: 
دو شخصيت برجسته در ايران در چند دهه اخير در گسترش زبان فارسي نقش داشتند 
که اولين آنها مقام معظم رهبري است و ما سراغ نداريم شخصيتي مانند اين ايشان در 
گسترش زبان فارسي دقت لازم و حساسيت بسيار زياد داشته باشند و فرد دومي که در 
گسترش زبان فارسي اهتمام دارد، آقاي دکتر حداد عادل است. او شخصيت فرهيخته اي 

است که در چند دهه اخير به زبان فارسي توجه کرده است.
وي افزود: زبان فارس��ي هم هويت ملي و ديني و هم عامل انس��جام ملي اس��ت، زبان 
فارس��ي به مثابه يک ظرف، همه ايرانيان را در سراس��ر جهان کنار هم قرار داده اس��ت. 
زبان فارسي هم هويت بخش و هم انسجام بخش است و هم ادامه حيات اين سرزمين 
به آن وابسته است. اگر در اين سرزمين تمدن ديده مي شود، ريشه هاي آن به درازاي 
قدمت فارسي است و از اين رو زبان عامل بقا و حيات اين سرزمين است و حساسيت 

رهبر معظم انقلاب به اين مسئله فراتر از زبان فارسي است.
وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي در پايان سخنانش گفت: فراموش نکنيد که همگان به 
اين سرزمين حمله کردند تا فرهنگ آن را از بين ببرند، ولي اين جامعه زبان فارسي را 
فراموش نکرد و آن را حفظ کرد. زبان فارسي به مثابه خورشيد بر اين ملت مي درخشد 

و ما ذيل اين خورشيد نور مي گيريم. 
در پايان اين مراسم، عباس نجار، مدير آموزش بنياد سعدي و مدير دوره دانش افزايي، 
نف��رات برت��ر ه��ر س��طح را اع��لام و به جايگاه براي گرفتن گواه��ي نامه و هديه اي از 

سوي بيمه "ما" فراخواند.
گفتني است در مراسم اختتاميه اين دوره دانش افزايي زبان فارسي، سيدرضا صالحي 
اميري، وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي، غلامعلي حداد عادل رئيس بنياد سعدي، دکتر 
س��ليمي رئيس دانش��گاه علامه طباطبايي، دکتر س��الار آملي، قائم مقام وزير علوم، 
تحقيقات و فناوري، مديرکل بورس دانشجويي وزارت علوم و هوشنگ مرادي کرماني، 
نويس��نده بنام و همچنين تعدادي از س��فيران، رايزنان فرهنگي و کارداران کشورهايي 
که فارسي آموزانشان به ايران سفر کرده اند، مانند اتريش، هند، پاکستان، بنگلادش، 

ارمنستان، گرجستان و تاجيکستان حضور داشتند.

انتخاب هيأت رئيسه شوراي هماهنگي شرکت هاي بيمه اي 
استان سمنان

ط��ي راي گي��ري بعمل آم��ده ميان 
مدي��ران بيم��ه اي اس��تان س��منان، 
مه��دي اس��کندري مديربيمه ايران 
بعن��وان رئي��س ، رضا احس��اني مدير 
بيم��ه الب��رز بعنوان نائب رئيس و علي 
خطي��ب زاده مدير بيمه آس��يا بعنوان 
دبير ش��وراي هماهنگي شرکت هاي 
بيمه اي استان سمنان برگزيده شدند 
نخس��تين جلس��ه ش��وراي هماهنگي ش��رکت هاي بيمه اي در اس��تان س��منان با 
دس��تورالعمل جديد تش��کيل ش��د و طي آن مهدي اس��کندري بعنوان رئيس اين شورا 
انتخاب شد. به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي سنديکاي بيمه گران، 
در ادامه تش��کيل ش��وراي هماهنگي ش��رکت هاي بيمه با ساختار و دستورالعمل جديد 
در س��طح اس��تانها، اين ش��ورا در استان سمنان نيز تشکيل گرديد و رئيس ، نائب رئيس 

و دبير آن به مدت دو سال با نظر اعضا انتخاب شدند.
طي راي گيري بعمل آمده ميان مديران بيمه اي اس��تان س��منان، مهدي اس��کندري 
مديربيمه ايران بعنوان رئيس ، رضا احساني مدير بيمه البرز بعنوان نائب رئيس و علي 
خطيب زاده مدير بيمه آسيا بعنوان دبير شوراي هماهنگي شرکت هاي بيمه اي استان 

سمنان برگزيده شدند.
گفتني است هدف از تشکيل شوراي هماهنگي شرکت هاي بيمه اي در استانها ايفاي 
نقش فعال تر و هماهنگ صنعت بيمه در سطح هر استان بوده و تاکنون اين شورا در 

12 استان کشور راه اندازي شده است.

اخبار بيمه

ريي��س ات��اق اصناف تهران در پاس��خ به 
انتق��ادات متع��ددي که از س��وي اصناف 
درب��اره ي نظ��ام ماليات��ي کش��ور مطرح 
مي ش��ود، تاکيد ک��رد: نمي توان در حرف 
گفت که ماليات پدر ما را در آورده، چرا که 
براي پيگيري اين موضوع به تحليل هاي 
جامع و درست نياز است. به گزارش ايسنا، 
علي فاضلي در همايش آهن فروش��ان با 

تاکي��د ب��ر اين ک��ه هنوز اصناف در جاي��گاه واقعي خود قرار 
نگرفته ان��د و تعام��ل لازم ميان مجم��وع کارگزاران نظام و 
اصناف وجود ندارد، اظهار کرد: در سال هاي گذشته در ارتباط 
با سيستم پرداخت ماليات انتقادات متعددي مطرح شده که 
براين اس��اس اقداماتي انجام ش��ده، اما همچنان مشکلات 
پابرجاس��ت. ريي��س اتاق اصناف با تاکي��د بر اين که در حل 
مش��کلات بدون همکاري اصن��اف نمي توان به جايي برد، 
اظهار کرد: بخش اعظم مشکلات اصناف دست دولت نيست 
و در موارد متعدد در حوزه قانون گذاري نيز خلأهايي مشاهده 
مي ش��ود. وي با اش��اره به قانون ماليات بر ارزش افزوده به 
عنوان يکي از اين موارد، عنوان کرد: اين قانون در ابتدا به طور 
آزمايشي تدوين شده بود، اما نه تنها پس از طي مدت زمان 
مربوطه از دستور کار خارج نشد بلکه تمديد هم شد و مجلس 
و دولت اهتمامي به تغيير آن نشان ندادند. فاضلي افزود: اگر 

ما در حل مشکلات اقتصادي تلاش هاي 
متع��دد داريم، ام��ا توفيق کمتري در اين 
بخش حاصل مي ش��ود. به دليل آن است 
که قوانين گاه تداخل داش��ته و گاه مورد 
تفس��يرهاي متفاوت قرار مي گيرد. رييس 
اتاق اصناف در ادامه با بيان اين که براي 
اولين بار نمايندگان اصفنا به کميته بررسي 
مالي��ات ارزش افزوده راه يافته اند، گفت: 
لايحه تدوين شده در اين خصوص نيز تحويل مجلس داده 
شده و در حال پيگيري است و پيش بيني مي شود ظرف دو 
ماه آينده در صحن علني مجلس مطرح ش��ود که با اصلاح 
اين موضوع کمک بسزايي به شرايط موجود خواهد داشت. 
وي ادامه داد: يکي از ايرادات اساس��ي که در بحث دريافت 
مالي��ات ب��ر ارزش اف��زوده بايد مورد توجه قرار گيرد آنکه در 
م��وارد متع��دد از مبادي مختلف��ي در زنجيره تامين تا توزيع 
اين ماليات دريافت مي ش��ود که چنين ش��يوه اي قابل قبول 
نخواهد بود. فاضلي ماليات بر ارزش افزوده در حوزه کالاهاي 
س��رمايه اي را از ديگر مس��ائل مورد توجه قرار گرفته دانست 
و افزود: بايد عملکرد ما در نظام مالياتي به گونه اي باشد که 
درنهايت به فرار سرمايه گذار منجر نشود. اکنون نيز اصلاح 
س��اختار فعلي مورد توجه قرار گرفته و قرار بر آن اس��ت که 

اين موضوع از سوي دولت دنبال شود.

س��اختِ ل��وازم ورزش��ي در بس��ياري از 
کشورهاي دنيا،درآمد مطلوبي براي فعالان 
اين حوزه دارد اما با رکود اقتصادي در ايران، 
بهره گيري حداکثري از ظرفيت هاي بالقوه 
داخل��ي را در اين خصوص،تحت الش��عاع 
قرار داده است. بصورت تقريبي به تناسب 
ورزش��کاراني که در هر جامعه و کش��وري 
)اعم از حرفه اي يا آماتور( مشغول به فعاليت 

هستند، نياز به کارخانجات و مراکز توليدي براي عرضه لوازم 
و ادوات ورزش��ي احس��اس مي ش��ود. به تعبير ديگر يکي از 
ش��اخص ها براي ارزيابي ميزان تقاضا و عرضه محصولات 
و توليدات ورزش��ي به ضريب جمعيتِ فعالِ ورزش��کار در هر 
جامعه اي معطوف مي ش��ود. در کش��ور ايران، علي رغم وجود 
ورزشکاراني متعدد و متکثر در رشته هاي گوناگون، رکود حاکم 
بر بازار، خواب عميقي را در اين بخش ايجاد نموده تا جاييکه 
به اعتقاد برخي از فعالان اين حوزه، تعطيلي و کاهش ظرفيت 
توليدي مراکز اين چنيني در س��ال هاي اخير، ميزان توليدات 
و عرضه محصولات ورزش��ي توليد داخل را نيز تحت الش��عاع 
قرار داده است. مسعود جاويدنيا،کارشناس بازار در گفت و گو 
با باش��گاه خبرنگاران، با اش��اره به وفور،تکثر و تنوع توليدات 
و محصولاتِ ورزش��ي چيني در کش��ور عنوان کرد: دلايل و 
عوامل مؤثر در اوج گرفتن دامنه عرضه محصولات کش��ور 

مذکور)چين( در بازار ايران، مستلزم بررسي 
دقيق و کارشناسي و البته ارائه راهکارهاي 
اصولي براي مهار و کنترل آن اس��ت. وي 
اف��زود: تن��وع در س��اخت و طراحي لوازم 
ورزش��ي از يکس��و و تفاوت ملموس قيمت 
توليدات چيني با ايراني از عوامل تأثيرگذار 
در ظهور و بروز اين عارضه به شمار مي رود. 
جاويد نيا عنوان کرد: عمده لوازم ورزش��ي 
چيني موجود در بازار، مشمول البسه ورزشي مي شود که البته 
بعضاً از س��وي عده اي س��ودجو، به چندين برابر قيمت و در 
قالب و عنوان توليدات برَِند، به فروش مي رسد. کارشناس بازار 
گفت: يکي از عوامل موفقيت و توفيقات کشور چين در حوزه 
صادرات لوازم ورزشي را بايد در حمايت جدي و عميق دولت 
چين از فعالان عرصه مذکور جس��تجو کرد که با پش��تيباني و 
برنامه ريزي اصولي و قاعده مند، بس��تري را فراهم نموده اند 
تا فعالان حوزه مذکور با پايين آوردن هزينه هاي توليد، زمينه 
عرضه محصولات خويش را هموارتر و فراخ تر از گذشته نمايند. 
وي افزود: بدون ترديد، در صورت عدم حمايت دستگاه هاي 
ذي ربط و متولي از توليدکنندگان، شاهد بالارفتن قيمت تمام 
ش��ده خواهيم بود و اين موضوع در بازار رقابتي به مثابه آفتي 
اس��ت که ميل و رغبت جامعه مصرف کننده را براي خريد و 

تهيه چنين محصولاتي سلب مي کند.

خواب عميق در صنعتِ توليد لوازم ورزشياگر ماليات پدرتان را درآورده، تحليل جامع بدهيد


